
Transkrypcja XXXI sesji Rady Miejskiej w Krobi,  

zwołanej na dzień 9 marca 2021 roku 

 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

 

Szanowni Państwo, serdecznie witam na XXXI sesji Rady Miejskiej w Krobi. Witam Pana 

Burmistrza was ze współpracownikami. Witam kierowników jednostek gminnych, Panią Dyrektor 

Szkoły Podstawowej w Pudliszkach oraz Panią Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej. Witam oczywiście wszystkich Państwa Radnych. Witam też wszystkich, którzy 

zdecydowali się śledzić transmisję sesji na kanale YouTube. Dzisiejsza sesją została zwołana                 

w trybie nadzwyczajnym, na wniosek burmistrza, który wpłynął do przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Krobi 5 marca 2021roku: „Na podstawie stosownych przepisów wnioskuje o zwołanie 

sesji Rady Miejskiej w Krobi w związku z koniecznością podjęcia uchwały w sprawie likwidacji 

Szkoły Podstawowej Filialnej w Ciołkowie” i proponuje dzień dzisiejszy na godzinę 15:30, co się 

właśnie odbywa. 

  

Przedstawię porządek obrad sesji: 

- punkt 1- otwarcie i sprawdzenie obecności radnych, stwierdzam, że na sali mamy 13 radnych    

w związku z tym sesja z władna podejmować uchwały, 

- punkt 2 - przedstawienie porządku obrad, 

- punkt 3 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej Filialnej                 

w Ciołkowie z klasami integracyjnymi przy Szkole Podstawowej im. Stanisława Fenrycha                    

w Pudliszkach z klasami integracyjnymi,  

- punkt 4 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określania szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w mieszkaniach chronionych,  

- punkt 5 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/341/2017 Rady 

Miejskiej w Krobi z dnia 20 grudnia 2017 r. w sprawie „Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Krobia na lata 2018-2022”. 

- punkt 6 - wolne głosy i wnioski, 

- punkt 7- zakończenie. 

 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zgłosić zmiany do dzisiejszego porządku posiedzenia?               

Nie widzę wniosków. W związku z tym proponuję żebyśmy przyszli do realizacji kolejnego punktu. 

 

W punkcie 3 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej Filialnej                   

w Ciołkowie z klasami integracyjnymi przy Szkole Podstawowej imieniem Stanisława Fenrycha  

w Pudliszkach z klasami integracyjnymi. W pierwszej kolejności zanim poproszę Państwa                   

o zabranie głosu chciałbym poinformować, że projekt uchwały był  przedmiotem obrad komisji 

Oświaty i Spraw Społecznych. W dniu wczorajszym komisja zaopiniowała powyższy projekt 

pozytywnie, przy 5 głosach „za” i 1 głosie  „wstrzymującym się”. Czy ktoś z Państwo Radnych 

chciałby zabrać głos w dyskusji nad  projektem uchwały? Nie widzę. W związku z tym przed 

zamknięciem dyskusji w paru zdaniach chciałbym skomentować proces, który trwał                        

od poprzedniego roku. Jak Państwo pamiętacie uchwałą związaną z zamiarem podjęcia likwidacji  

szkoły w Ciołkowie rozpoczęliśmy proces, którego finałem jest dzisiejsza uchwała. Pomiędzy tymi 

dwoma uchwałami, ale także dużo wcześniej prowadzano konsultacje, rozmowy z rodzicami                 



i nauczycielami oraz mieszkańcami miejscowości, których uczniowie uczęszczają do szkoły                 

w Ciołkowie. Były też konsultacje z samymi rodzicami. I Burmistrz i Radni mieli okazję w tych 

konsultacjach uczestniczyć. Były też konsultacje indywidulane, bo przecież Państwo Radni 

spotykali się z mieszkańcami i rozmawiali o argumentach na temat likwidacji szkoły w Ciołkowie. 

W tym już finalnym etapie, pojawiły się opinie instytucji na ten temat. Przede wszystkim opinia 

bardzo merytoryczna jeżeli chodzi o nadzór pedagogiczny. Oczywiście mówię tu o opinii 

Kuratorium Oświaty, które w jej treści pozytywnie ustosunkowało się do likwidacji szkoły                    

w Ciołkowie, zapewniając w swojej opinii, że warunki, które dzieci będą miały stworzone                   

w Pudliszkach, będą na pewno nie gorsze, a lepsze od tych, które mają dzisiaj w szkole                     

w Ciołkowie. Związek Nauczycielstwa Polskiego również wydał pozytywną opinię do projektu 

uchwały. Myślę, że dzisiejszą uchwałą podejmujemy ważny krok w kierunku reformy, dalszej 

reformy oświaty. Bo ta zmiana, ja to nazywam zmianą, na dobre wyjdzie przede wszystkim 

dzieciom. Ten interes jest do nas wszystkich, myślę tutaj obecnych na sali i nie tylko na sali, osób 

dorosłych jest najważniejszy. Dlatego dzisiejsze głosowanie jest tak ważnym momentem, w którym 

decydujemy o przyszłości naszych dzieci. Dlatego myślę, że likwidacja szkoły według mnie nie 

będzie oznaczać tego, że zamkniemy komuś drogę w rozwoju. Myślę, że będzie wręcz przeciwnie. 

Pojawienie się od następnego roku szkolnego dzieci w szkole w Pudliszkach będzie dla nich 

rozwojowe. Tym chciałbym zakończyć moją wypowiedzieć. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać 

głos? Nie widzę. W  związku z tym zamykam dyskusję. Przejdziemy do głosowania. Uchwała Nr 

XXXI/253/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 9 marca 2021 roku w sprawie likwidacji Szkoły 

Podstawowej Filialnej w Ciołkowie z klasami integracyjnymi przy Szkole Podstawowej imieniem 

Stanisława Fenrycha w Pudliszkach z klasami integracyjnymi. Kto z Państwa Radnych jest za 

podjęciem uchwały proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku? Kto jest przeciw?  Kto się 

wstrzymał?. Stwierdzam, że 11 głosami „za”,  1 głosie „wstrzymującym” się” i  1 głosie 

„przeciwnym” uchwała została podjęta. 

 

W punkcie 4 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w mieszkaniach chronionych. Podobnie jak w poprzednim punkcie nad 

projektem uchwały obradowała Komisja Oświaty i Spraw Społecznych, która na wczorajszym 

posiedzeniu zaopiniowała projekt pozytywnie, 6 głosami „za”. Szanowni Państwo uchwała 

dotycząca szczegółowych zasad odpłatności za pobyt w mieszkaniach chronionych jest nowym 

elementem. Rada Miejska uprawniona jest do ustalenia stawek dla osób, które będą korzystać             

z mieszkań chronionych, znajdujących się w budynku tak zwanej Starej Gazowni. W projekcie 

uchwały takie stawki będziemy uchwalać. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos               

w przedmiocie projektu uchwały? Nie widzę. W związku z tym zamykam dyskusję. Przechodzimy 

do głosowania. Uchwała Nr XXXI/254/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 9 marca 2021 roku            

w sprawie określenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach 

chronionych. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały proszę o podniesienie ręki                 

i naciśnięcie przycisku? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że 13 głosami „za” 

uchwała została podjęta.  

 

W punkcie 5 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/341/2017 Rady 

Miejskiej w Krobi z dnia 20 grudnia 2017 roku w sprawie „Wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Krobia na lata 2018-2022”. W przypadku tej 

uchwały Komisja Oświaty i Spraw Społecznych na wczorajszym posiedzeniu zaopiniowała projekt 

pozytywnie. Projekt uchwały dotyczy zmiany związanej z wyłączeniem dwóch mieszkań w budynku 



Ośrodka Pomocy Społecznej, gdzie znajdowały się mieszkania komunalne. Obecnie nie są już 

mieszkaniami, są lokalami w zasobie gminnym i nie mogą się w związku z tym jako mieszkania 

znajdować w „Wieloletnim programie zasobu mieszkaniowego Gminy Krobia”. Dlatego ta 

uchwała dzisiaj wyrejestrowuje te lokale z zasobu. Nie widzę. W związku z tym zamykam dyskusję. 

Przechodzimy do głosowania. Uchwała Nr XXXI/255/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 9 marca 

2021 roku w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/341/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 20 

grudnia 2017 roku w sprawie „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Krobia na lata 2018-2022”. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały 

proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Stwierdzam, że 13 głosami „za” uchwała została podjęta.   

 

W punkcie 6 wolne głosy i wnioski. Czy ktoś z Państwa Radnych. Czy ktoś z Państwa z sali 

chciałby zabrać głos? Nie widzę. Zamykam ten punkt.  

 

W punkcie 7 zakończenie. 

 

Dziękuję wszystkim osobom, które przygotowały dzisiejszą sesję. Dziękuję Państwu Radnym za 

podjęte uchwały. Zamykam XXXI sesję Rady Miejskiej w Krobi. Dziękuję bardzo.  


